
Jeg har ønske om at vi diskuterer 
1) grundejerforeningens mulighed for at fremme projektet 
2) grundejerforeningens holdning til at lave en vold på 2,5 meter i stedet for de planlagte 2 meter i lyset af at 
Orkanen Bodil jo øgede vandstanden med mere end 1,8 meter.  De planlagte 2,0 meter kan således pludseligt 
vise sig utilstrækkeligt. 
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